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PROTOKÓŁ  NR IV/2019 

IV SESJI  RADY  MIEJSKIEJ  W  SUPRAŚLU 

w dniu 17 stycznia 2019 r. 

 

 

     IV sesja Rady Miejskiej odbyła się w Urzędzie Miejskim w Supraślu. Otworzyła ją  o godz.1530 

Przewodnicząca Rady Pani Monika Suszczyńska. Stwierdziła, że na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczy 11, co stanowi quorum przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały (w 

trakcie posiedzenia przybyły jeszcze 3 osoby - w sesji nie uczestniczyła radna Iwona Grycuk). 
 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

       Lista obecności stanowi załącznik  nr 1 do protokołu. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Monika Suszczyńska –  zaproponowała aby przed rozpoczęciem sesji minutą ciszy uczcić śmierć 

Prezydenta Gdańska Pawła Adamowicza, 
 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Monika Suszczyńska - przedstawiła propozycję porządku dziennego, 

- poinformowała, że Pan Burmistrz złożył wniosek o wprowadzenie do 

porządku dziennego projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

Komisję Stypendialną im. Józefiny Zachert (zał. nr 2), 

 

stanowisko Rady – jednogłośnie za przyjęciem wniosku Burmistrza 

(w głosowaniu uczestniczyło 11 radnych) 

zał. nr 3 

 
 

stanowisko Rady – jednogłośnie (zał. nr 4) 

przyjęto następujący porządek dzienny : 
 

 

1. Otwarcie obrad - przyjęcie porządku dziennego. 

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza od ostatniej sesji. 

3. Sprawozdanie z działalności stałych komisji rady od ostatniej sesji. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał : 

a) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej, 

b) w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Supraślu i 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

c) w sprawie przyjęcia „Programu zdrowotnego – Rehabilitacja Lecznicza dla Mieszkańców 

Gminy Supraśl w latach 2019 – 2021” 

d) w sprawie rozpatrzenia skargi na Komisję Stypendialną im. Józefiny Zachert 

5. Przyjęcie budżetu gminy na 2019 r. : 

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

b) opinia Komisji Budżetowo-Gospodarczej, 

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Supraśl na 2019 r. 

e) podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy na 2019 r. 

6.  Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

7.  Interpelacje i zapytania radnych. 

8.  Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie. 
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Ad.2 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza od ostatniej sesji (zał. nr 5). 

 

 

W dyskusji na temat sprawozdania Burmistrza głos zabierali m.in. : radni Tadeusz Karpowicz i 

radny Radosław Sakowski. 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad. 3 

  

Sprawozdanie z działalności stałych komisji rady od ostatniej sesji : 

 

Jerzy Matwiejczuk – przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej, 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.4 

 

Rozpatrzenie projektów uchwał : 

 

a) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej : 

 

uchwałę Nr IV/37/2019 (zał. nr 6) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych) 

(zał. nr 7) 

 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa TAK 

Janusz Fidziukiewicz TAK 

Łukasz Jarmoszko TAK 

Tadeusz Karpowicz TAK 

Jerzy Matwiejczuk TAK 

Wiceprzewodniczący RM Artur Olechno TAK 

Mariusz Romanowicz TAK 

Daniel Sadowski TAK 

Radosław Sakowski TAK 

Dawid Sienkiewicz TAK 

Jacek Sołowiej TAK 

Przewodnicząca RM Monika Suszczyńska TAK 

Krystyna Woronko TAK 
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b) w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Supraślu i 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji : 

 

uchwałę Nr IV/38/2019 (zał. nr 8) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych) 

(zał. nr 9) 

 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa TAK 

Janusz Fidziukiewicz TAK 

Łukasz Jarmoszko TAK 

Tadeusz Karpowicz TAK 

Jerzy Matwiejczuk TAK 

Wiceprzewodniczący RM Artur Olechno TAK 

Mariusz Romanowicz TAK 

Daniel Sadowski TAK 

Radosław Sakowski TAK 

Dawid Sienkiewicz TAK 

Jacek Sołowiej TAK 

Przewodnicząca RM Monika Suszczyńska TAK 

Krystyna Woronko TAK 

 

 

 

c) w sprawie przyjęcia „Programu zdrowotnego – Rehabilitacja Lecznicza dla Mieszkańców 

Gminy Supraśl w latach 2019 – 2021” : 

 

uchwałę Nr IV/39/2019 (zał. nr 10) w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych) 

(zał. nr 11) 

 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa TAK 

Janusz Fidziukiewicz TAK 

Łukasz Jarmoszko TAK 

Tadeusz Karpowicz TAK 

Jerzy Matwiejczuk TAK 

Wiceprzewodniczący RM Artur Olechno TAK 

Mariusz Romanowicz TAK 

Daniel Sadowski TAK 

Radosław Sakowski TAK 

Dawid Sienkiewicz TAK 

Jacek Sołowiej TAK 

Przewodnicząca RM Monika Suszczyńska TAK 

Krystyna Woronko TAK 
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d) w sprawie rozpatrzenia skargi na Komisję Stypendialną im. Józefiny Zachert :  

 

Monika Suszczyńska – wyjaśniła, że Pani Katarzyna Kamińska złożyła wniosek do NIK, prosząc o 

wyjaśnienie niejasności przy przyznawaniu stypendiów im. Józefiny 

Zachert, 

- Delegatura NIK w Białymstoku przesłała to pismo do Rady Miejskiej 

kwalifikując je jako skargę, 

-  w związku z wątpliwościami dotyczącymi interpretacji przepisów, czy tą 

skargę powinna rozpatrywać Rada Miejska w Supraślu, wystąpiono do 

Wojewody Podlaskiego o interpretację tych zapisów i Urząd Wojewódzki 

odpowiedział, że jednak tę skargę powinna rozpatrywać Rada Miejska w 

Supraślu, 

Dawid Sienkiewicz – stwierdził, że jako były Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

uczestniczył w jej posiedzeniu, gdzie wyjaśnił, że skarga jest niezasadna, 

ponieważ skarżąca nie wskazała złamania żadnego artykułu z Regulaminu 

Stypendialnego im. Józefiny Zachert, 

Małgorzata Borowa – poinformowała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji bardzo szczegółowo 

rozpatrywała tę skargę i uznała, że jest ona niezasadna, 

Tadeusz Karpowicz – zaproponował przełożenie rozpatrywania tej skargi na następną sesję, 

Artur Olechno – zaproponował aby skargę Pani Kamińskiej uznać za niezasadną, 

 

stanowisko Rady – za przyjęciem propozycji 

Radnego Karpowicza głosowało 5 radnych, 

przeciw 6 i 2 wstrzymało się od głosowania, 

(zał. nr 12) 

 

 

uchwałę Nr IV/40/2019 (zał. nr 13) w sprawie jw. 

podjęto przy 9 głosach za i 4 przeciw (zał. nr 14) 

 

 
 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Ad.5 

 

Przyjęcie budżetu gminy na 2019 r. : 

 

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej : 

 

Opinię RIO odczytała Skarbnik Gminy Pani Lucyna Majewska (zał. nr 15 i zał. nr 16) 

Tadeusz Karpowicz – zwrócił uwagę, że w ubiegłym roku, przy takim samym zadłużeniu opinia 

RIO zupełnie inna, 

-  jego zdaniem jest to zastanawiające, 

Lucyna Majewska – stwierdziła, że rok wcześniej sytuacja była diametralnie inna, wówczas nasze 

zadłużenie nie wynosiło tyle, ile wynosi obecnie, 

 

 

b) opinia Komisji Budżetowo-Gospodarczej : 

 

Opinię Komisji Budżetowo- Gospodarczej przedstawił Przewodniczący Komisji Pan Daniel 

Sadowski (zał. nr 17) 

 

 

c) dyskusja : 

 

Tadeusz Karpowicz – zwrócił uwagę, że zarówno Komisja Budżetowa, jak i Rada zaopiniowały 

negatywnie wszystkie ich wnioski dotyczące inwestycji na terenie 

Grabówki, 

-   przypomniał, że wcześniej Pan Burmistrz zapewniał o woli wyrównywania 

zaległości inwestycyjnych na ich terenie, a w rzeczywistości wygląda to 

zupełnie inaczej, 

-   na 2019 r. zaplanowano na inwestycje (wraz z kredytami) ponad 12 mln zł, 

z czego Grabówka, wraz z Funduszem Sołeckim otrzymała 130 tys. zł , 

-  zapytał jak w takiej sytuacji ich teren ma się rozwijać, 

Radosław Sakowski –  przypomniał, że same Zaścianki wpłacają do budżetu ponad 9 mln zł, a 

zaplanowano na ten rok inwestycje za kwotę 180 tys. zł , 

 -  jego zdaniem projekt budżetu na 2019 r. jest totalnie niesprawiedliwy, 

Małgorzata Borowa – poinformowała, że złożyła wniosek o włączenie do budżetu na 2019 r. 

dodatkowego zadania „Budowa i oświetlenie przejść dla pieszych w ciągu 

drogi krajowej nr 65 – ul. Szosa Baranowicka – na odcinku od ronda im. 

Wojciecha Pełkowskiego do pomnika Ofiar Zbrodni Niemieckiej w 

Grabówce” 

  -  jako źródło finansowania proponuje zdjęcie środków z ul.Leszczynowej w 

Grabówce (projekt) – 50 tys. i 10 tys. z terenów inwestycyjnych przy 

ul.Sokolej w Sobolewie, 

Monika Suszczyńska – stwierdziła,  że również policzyła planowane na 2019 r. wydatki 

inwestycyjne i okazuje się, że z tych ponad 12 mln zł – 6,4 mln zł to są 

wydatki na tereny „za lasem” , 4,4 mln zł to są wydatki na Supraśl, 

-   oprócz tego są jeszcze wydatki wspólne dla całej gminy, 

Burmistrz –  potwierdził to o czym przed chwilą mówiła Pani Przewodnicząca, 

 - podkreślił, że jego zdaniem środki inwestycyjne należy lokować tam, gdzie są 

największe potrzeby, a nie wyłącznie na tereny, które najwięcej dają do budżetu, 

 -  zwrócił uwagę, że sama ul.Rybacka i ul.Ogrodowa to około 13,5 mln zł, 

 -  stwierdził, że prawie wszystkie inwestycje zapisane w budżecie na 2019 r. to jest 

kontynuacja z 2018 r. 
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 -  przypomniał również, że ponad 2 mln zł  kosztuje rocznie utrzymanie przedszkola w 

Grabówce, 

 -  stwierdził również, że ponad 60% wydatków majątkowych jest ponoszonych na teren 

związany z Grabówką, 

 

 

 

d) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Supraśl na 2019 r. : 

 

uchwałę Nr IV/41/2019 (zał. nr 18) w sprawie jw. 

podjęto przy 9 głosach za i 5 wstrzymujących się od głosowania (zał. nr 19) 

 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa TAK 

Janusz Fidziukiewicz TAK 

dr Marcin Januszkiewicz TAK 

Łukasz Jarmoszko WSTRZ 

Tadeusz Karpowicz WSTRZ 

Jerzy Matwiejczuk WSTRZ 

Wiceprzewodniczący RM Artur Olechno TAK 

Mariusz Romanowicz WSTRZ 

Daniel Sadowski TAK 

Radosław Sakowski WSTRZ 

Dawid Sienkiewicz TAK 

Jacek Sołowiej TAK 

Przewodnicząca RM Monika Suszczyńska TAK 

Krystyna Woronko TAK 

 

 

e) podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy na 2019 r. 

 

Radosław Sakowski – postawił wniosek o zarządzenie przerwy, 

 

Po przerwie : 

 

Radosław Sakowski – W imieniu Klubu Radnych „Gmina Grabówka” złożył następujące 

oświadczenie : „W imieniu Klubu Radnych „Gmina Grabówka” składam oświadczenie, że nie 

bierzemy udziału w głosowaniu nad projektem budżetu na 2019 r. przygotowanym i przedstawionym 

przez Burmistrza Radosława Dobrowolskiego. Proponowany budżet nie ma żadnego 

odzwierciedlenia w przychodach generowanych przez mieszkańców przez nas reprezentowanych, 

którzy stanowią liczebność ponad 40% mieszkańców całej gminy Supraśl. Dwie najbogatsze  

miejscowości: Grabówka i Zaścianki są praktycznie pominięte w projektowanych inwestycjach w 

roku 2019. Wszystkie zgłaszane przez nas wnioski, o które od lat proszą nasi mieszkańcy – zarówno 

na Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego w dniu 3 grudnia 2018 r. oraz na 

posiedzeniu Komisji Budżetowo-Gospodarczej w dniu 5 grudnia 2018 r. zostały odrzucone 

większością głosów przez radnych z Komitetu Wyborczego KWW „Tworzymy Przyszłość” , z 

którego startował Radosław Dobrowolski na stanowisko Burmistrza Supraśla. Przed II turą 

wyborów samorządowych Burmistrz Radosław Dobrowolski powiedział, że ma poparcie radnych, 

bo ma 9 radnych, na 15 w samorządzie. Właśnie ci radni odrzucili wszelkie poprawki przez nas 

zgłaszane. Zgłosiliśmy również propozycję autopoprawek do budżetu autorowi projektu 

Burmistrzowi Radosławowi Dobrowolskiemu. Niestety również w tym przypadku nasze wnioski nie 
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spotkały się ze zrozumieniem i poparciem. Zważywszy na powyższe nie bierzemy udziału w 

głosowaniu nad budżetem gminy Supraśl na rok 2019. Jednocześnie składamy rezygnację z 

członkostwa z Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Komisji Budżetowo-

Gospodarczej, gdyż nasze głosy i wnioski nie znajdują poparcia większości komisji składających 

się z radnych KWW „Tworzymy Przyszłość”. Będziemy nadal uczestniczyć w pracach komisji, 

składając i argumentując wnioski składane przez naszych mieszkańców, pozostawiając decyzję dla 

większości z Komitetu Wyborczego KWW „Tworzymy Przyszłość”, gdyż nasze głosy nie stanowią 

odzwierciedlenia w inwestycjach zgłaszanych przez naszych mieszkańców, których 

reprezentujemy” 

 

Monika Suszczyńska –  poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką nr 1 i 

nr 2, 

 

 

uchwałę Nr IV/42/2019 (zał. nr 20) w sprawie jw. 

podjęto przy 9 głosach za, (zał. nr 21) 

 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa TAK 

Janusz Fidziukiewicz TAK 

dr Marcin Januszkiewicz TAK 

Łukasz Jarmoszko BRAK GŁOSU 

Tadeusz Karpowicz BRAK GŁOSU 

Jerzy Matwiejczuk BRAK GŁOSU 

Wiceprzewodniczący RM Artur Olechno TAK 

Mariusz Romanowicz BRAK GŁOSU 

Daniel Sadowski TAK 

Radosław Sakowski BRAK GŁOSU 

Dawid Sienkiewicz TAK 

Jacek Sołowiej TAK 

Przewodnicząca RM Monika Suszczyńska TAK 

Krystyna Woronko TAK 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.6 
 

Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji : 
 

Tadeusz Karpowicz – stwierdził, że do dzisiaj nie otrzymał odpowiedzi na interpelację z 

poprzedniej sesji, 

Burmistrz – wyjaśnił, że termin udzielenia odpowiedzi nie został jeszcze przekroczony, odpowiedź 

zostanie przesłana pocztą, 
 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Ad.7 
 

 Interpelacje i zapytania radnych : 
 

Interpelację na piśmie złożyła radna Krystyna Woronko. 
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Ad.8  
 

Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej : 

 

 

protokół z III sesji RM przyjęto przy 9 głosach za 

i  5 wstrzymujących się od głosowania, 

(zał. nr 22) 

 

Głosy oddane: 

Małgorzata Borowa TAK 

Janusz Fidziukiewicz TAK 

dr Marcin Januszkiewicz TAK 

Łukasz Jarmoszko WSTRZ 

Tadeusz Karpowicz WSTRZ 

Jerzy Matwiejczuk WSTRZ 

Wiceprzewodniczący RM Artur Olechno TAK 

Mariusz Romanowicz WSTRZ 

Daniel Sadowski TAK 

Radosław Sakowski WSTRZ 

Dawid Sienkiewicz TAK 

Jacek Sołowiej TAK 

Przewodnicząca RM Monika Suszczyńska TAK 

Krystyna Woronko TAK 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

Ad.9 

 

Wolne wnioski – sprawy różne : 

 

Monika Suszczyńska – poprosiła o wymianę wiaty przystankowej w Sobolewie (przy blokach), ze 

względu na jej bardzo zły stan, 

Tadeusz Karpowicz –  postawił wniosek o poszerzenie zjazdu z ul.Białostockiej na drogę za 

kościołem, 

-  stwierdził, że potrzebne jest im pomieszczenie na działalność Klubu 

Radnych i Stowarzyszenia, 

Monika Suszczyńska – poinformowała, że na jej prośbę Burmistrz wygospodarował pomieszczenie 

obok sali narad na potrzeby Rady Miejskiej, 

- pomieszczenie to zostanie wyposażone w meble i wszyscy radni będą mogli 

z tego pomieszczenia korzystać, 

- jednocześnie poprosiła o przedstawienie regulaminu Klubu Radnych, 

Tadeusz Karpowicz – poruszył sprawę nieodśnieżania wąskiej uliczki odchodzącej od 

ul.Białostockiej w Grabówce oraz części ul.Jodłowej w kierunku nr 10 

a,b,c … , 

Marcin Iwaniuk –  stwierdził, że w dniu dzisiejszym wszystkie mniejsze uliczki miały być już 

odśnieżone, 

Łukasz Jarmoszko – poinformował, że część ulicy Jałowcowej na której mieszka również nie była 

odśnieżona, 
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Dawid Sienkiewicz –  stwierdził, że w ostatnim czasie Vouager ograniczył liczbę kursów i to w 

newralgicznych godzinach i w związku z tym zapytał kiedy będzie 

przywrócona 111-tka, 

- poinformował również, że mieszkańcy chcieliby uczestniczyć w 

konsultacjach w sprawie przywrócenia 111-tki, 

Artur Olechno – poinformował, że otrzymał kilka skarg dotyczących kursowania Voyagera na trasie 

Białystok-Supraśl, nie tyle godzin kursowania, ale relacji pomiędzy pracownikami 

tej firmy, a mieszkańcami Supraśla, 

Burmistrz – wyjaśnił, że niestety Voyager jest podmiotem prywatnym realizującym świadczącym 

we własnym zakresie i gmina w zasadzie nie ma żadnych możliwości ingerencji w 

działalność firmy, tym bardziej, że gmina nie dofinansowuje tej działalności, 

 -  tym niemniej rozmawiał już z szefem firmy, szczególnie na temat relacji pomiędzy 

kierowcami, a pasażerami, 

 -  wszystko to powinno się zmienić z chwilą kiedy gmina uruchomi nową linię, 

 -  odnośnie BKM, jeżeli będzie już jakaś konkretna propozycja ze strony Białegostoku, 

to Urząd zorganizuje spotkanie z mieszkańcami, 

 -  jego zdaniem od 1 kwietnia nowa linia powinna ruszyć, 

Janusz Fidziukiewicz – poinformował, że przy wjeździe do Ogrodniczek jedna z wysepek jest 

zupełnie nieoświetlona, 

Bogdan Augustynowicz – wyjaśnił, że spowodowane jest to zbyt małymi solarami, 

Janusz Fidziukiewicz – ponownie poruszył temat lustra przy sięgaczu ul.Wczasowej, 

Radosław Sakowski – odnośnie pomieszczenia dla Klubu Radnych, to musi to być pomieszczenie 

na naszym terenie, a nie w Supraślu, 

-  odnośnie odśnieżania jest to problem na terenie całej gminy, zapytał czy jest 

możliwość uniknięcia takiej sytuacji, że część mieszkańców odśnieżając 

chodniki wyrzuca śnieg na ulicę, a pługi odśnieżające ulice z powrotem 

wrzucają to na chodnik, 

Marcin Iwaniuk – poinformował, że Urząd zwróci uwagę kierowcom pługów, aby w takich 

miejscach zachowali szczególną ostrożność (np. wolniej jechali), 

 

 

Małgorzata Borowa – stwierdziła, że do chwili wybudowania drogi w Henrykowie był to odcinek 

powiatowy, w tej chwili zostało to przekazane gminie i w związku z tym jest  

pytanie, czy mieszkańcy w dalszym ciągu muszą płacić powiatowi za zajęcie 

pasa ruchu drogowego, 

Walerian Anisimowicz – wyjaśnił, że nasze upoważnienie dotyczy tylko zarządzania do ruchu na 

tej drodze z tytułu wykonania inwestycji, z opłatą za zajęcie pasa ruchu 

drogowego nie ma to nic wspólnego, właścicielem jest nadal Powiat, 

Daniel Sadowski – zapytał czy wiadomo już, że ul.Białostocka została przekazana Powiatowi, 

Walerian Anisimowicz – stwierdził, że do Urzędu Miejskiego w Supraślu nic na razie na ten temat 

nie wpłynęło, 

Monika Suszczyńska – poinformowała, że do Rady Miejskiej wpłynęło pismo od Rady Seniorów, 

informujące o działalności Rady Seniorów w 2018 r. oraz przedstawiające 

plan pracy na 2019 r. 

- ponadto Pan Krzysztof K. zwrócił się z prośbą o umożliwienie 

wybudowania sieci kanalizacyjnej oraz przejęcie tej sieci na rzecz gminy za 

kwotę stanowiącą 45% kosztów realizacji całej inwestycji, 

- na jej ręce wpłynęło również pismo Pana Sławomira G. mówiące, że nie 

chodziło mu o skargę na Burmistrza w sprawie budowy chodnika przy 

ul.Górka Tomka, lecz o to, że Burmistrz nie odpowiada na pisma 

mieszkańców, 

 

 



IV  sesja w dniu 17 stycznia 2019 r. 10 

Ad.10 

 

        Zakończenie : 

 

         W związku z wyczerpaniem porządku dziennego na tym sesję o godz.1800  zakończono. 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

 

Protokołował :                                                                                       Przewodnicząca Rady 
Marian Brajczewski                                                                                

                                                                                                  mgr Monika Suszczyńska 

 


